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Návrh   uznesenia 
 
 
Miestne zastupiteľstvo 
berie na vedomie 
informáciu o vybavovaní podnetov občanov z Poslaneckých dní 
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Poslanecké dni - podnety občanov 
 

 
19.11.2012 

Poslanec : Ing. Marta Čarnogurská 
     Beáta Bohunická 
 
Arpád Nagy, Považanova 2 

Upozornil na chodník na Považanovej ulici smerom od autobusovej zastávky, ktorý je 
porušený a rozbitý koreňmi stromu. Na tomto mieste na nachádza aj pouličná lampa, ktorej 
svetlo svieti priamo v korune stromu, čím sa míňa účelu. Je potrebné opraviť základ chodníka 
a preasfaltovať ho až po obytný dom. Opraviť aj prechod pre medzi autobusovou zastávkou 
a Koprivnickou ulicou, kde sú rozbité dlaždicové kocky. Žiada oznámenie o riešení daného 
problému. 

 ( odpovedané listom č. OÚR/2727/2012/AL dňa 19.2.2013 ) 
 

26.11.2012 
Poslanec : Ing. Peter Čecho 

 
Jarmila Nováková, Pekníkova 1 

Žiada o opravu chodníka v dĺžke 5m v lokalite medzi ulicou Pod záhradami a Saratovskou. 
Priložený nákres. 

( odpovedané listom č. OÚR/2728-1/2012/AL dňa 19.2.2013 ) 
 

Július Schlosser, Tranovského 25 
Žiadal vyriešiť premávku nákladných áut v lokalite Tranovského 25-37. Pri stavbe domu  
jazdia poza bytové domy po chodníku a trávniku (napr. zábranou, stĺpikom). Je poškodený 
chodník a trávnik, je potrebné ich opraviť. 

Schodisko s terasou na Tranovského 25 bolo opravené pred rokom, ale teraz sa znova 
rozpadáva a vyžaduje opravu reklamáciou u dodávateľa opravy chodníka. 

Žiadal vyznačiť prechod pre chodcov na vozovke oproti predmetnému schodisku 
(Tranovskému 25). Zvýšil sa počet áut prechádzajúcich ulicou vzhľadom na zjednosmernenie 
ulíc – Cabanova, Tranovského. Následne vyznačiť prechod pre chodcov na Cabanovej ul. a na 
ul. Pri kríži, aby sa dalo dostať na autobusovú zastávku cez prechod pre chodcov. 

( odpovedané listom č. OÚR/2728-2/2012/ALdňa 19.2.2013 ) 
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3.12.2012 

Poslankyňa : JUDr. Andrea Duongová 
 

Pavel Oravec, Koprivnická 15 
Dňa 28.11.2012 mu prišla výzva na zaplatenie doplatku nájomného za záhradu od 1.10.-
31.12.2012 sumu 116,98 €, ktorý už zaplatil. Cena za nájom sa mu upravila z pôvodných 
107€/rok za celú záhradu (8Sk /m2/rok) na 1,40€/m2/rok, č. listu OMPaL-17838/5426/2012 
z 23.11.2012. Od r. 2012 na rok má vymerané nájomné v sume 575,20€. Pán Oravec má 79 
rokov a manželka ochorela na rakovinu. Predmetnú záhradu má v nájme od r. 1976. 

( P. Oravec bol poučený o podmienkach ustanovení zmluvy priamo na poslaneckom 
dni.) 

 
10.12.2012 

Poslanec : Ing. Branislav Gál 
                  Mgr. Soňa Gazdíková 
Poslaneckého dňa sa nikto so sťažnosťou, či podnetom nezúčastnil. 
 

17.12.2012 
Poslanci : Ing. Peter Hanulík 

    Andrej Guzy  
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili poslanci. 

 
7.1.2013 

Poslanec : PhDr. Matilda Križanová 
                  Ing. Lilia Lohnická 
 

Matilda Kopčová, Húčšavova 3 

Žiadala opravu parkoviska medzi zdravotným strediskom Paracelsuz a VUB, ktoré je 
v dezolátnom stave a nevyhovuje chorým imobilným občanom. Požiadala o zaradenie do 
plánu opráv v roku 2013. 

( odpovedané listom č. OÚR/2726-1/2012/AL dňa 19.2.2013 ) 
Pavel Oravec, Koprivnická 15 
Opätovne žiadal prehodnotiť zmluvy na prenájom záhrady, ktorá bola uzavretá len na 2 roky, 
hoci nájomcom na parcelách č. 4079/9 a č. 4079/11 bola zmluva uzavretá na 5 rokov. 
Považuje to za diskrimináciu. Ďalej uvádzal, že záhradkár pri obnove svojej záhrady musí 
mať istotu, že výsadba drevín, stromov a iných porastov, by mu mala prinášať radosť tiež 
určitú dobu a nie len náklady na uvedenú výsadbu. Požaduje preto zmenu uznesenia MZ 
147/2012 ohľadom dĺžky prenájmu. Obsah zmluvy o prenájme záhrady musí byť v úplnom 
znení prijatého uznesenia MZ. Namieta proti cene za m2 , vzhľadom na to, že vlastným 
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pričinením zhodnotil daný pozemok (zaviedol elektrinu na vlastné náklady a rovnako výkop 
studne) a na základe zhodnoteného pozemku sa určuje cena. Aj tieto dôvody sú vážnym 
argumentom na určenie ceny, ktorý nebol braný do úvahy. Určenie ceny prenájmu 
nezhodnocuje cenu práce samotného nájomcu. 

( odpovedané listom č. OMPaL-1645/1083/2013 dňa 1.2.2013 ) 
 
Marta Počiatková,Talichova 5 

Upozorňovala na povaľujúcu značku „Pozor škola“ pri ZŠ Sokolíkova  a vytrhnutý kryt 
verejného osvetlenia na Ožvoldíkovej ul . 

Tiež upozorňovala na šíriaci zápach z kanalizácie na Landauovej ul. a z potrubia neďaleko 
kostola oproti Lidlu, napriek tomu, že v tých miestach prebiehali opravy v období cca 
posledných 2 rokov. 

Na ul. Talichova 1-5 je kanalizačný poklop v havarijnom stave (takmer prepadnutý). Prispeli 
k tomu pravdepodobne ťažké mechanizmy, ktoré v r. 2012 pracovali na celodúbravskom 
zvýšení dimenzie plynového potrubia.  

Vyslovila požiadavku na odvozcov odpadu OLO a.s., aby odvážali aj odpad, ktorý je 
položený aj voľne mimo kontajnerov. 

Pýtala sa či sa neuvažuje o zriadení zberného dvora v Dúbravke. 
Predniesla myšlienku, či by nebolo vhodné nájsť seriózneho dôchodcu, ktorý by zmapoval 
problematické miesta v m.č. Dúbravka, ktoré by sa následne riešili napr. obité schody do OC 
Saratov, nestabilné kocky dláždenia ku kostolu z ul. Sch. Trnavského. 

 
( odpovedané listom č. OŽP-561/2124/2013, OŽP-635/2124/2013 dňa 14.2.2013 a 
OÚR/2726-2/2012/AL  dňa 19.2.2013) 
 

14.1.2013 
Poslanec : Ing. Boris Hradecký 

                  Ing. Juraj Káčer 
Poslaneckého dňa sa nikto so sťažnosťou, či podnetom nezúčastnil. 

 
21.1.2013 

Poslanec : Ing. Peter Klepoch 
                  Jozef Havrilla 
 
Mária Ružová, Hanulova 9 

Žiadala umiestniť odpadkový kôš na chodníku od Hanulovej (budovy bývalej polície) 
smerom ku kúpalisku Rosnička. Bezdomovci tam nanosili odpad. 

Podala sťažnosť na výkon kosenia a zhrabávania lístia, ktoré považuje za povrchne 
prevedené. Žiadala písomnú odpoveď, kto protokolárne preberá výkon týchto prác a ako sú 
kontrolované. 
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Sťažovala sa na nedostatočný výkon služby mestskej polície na kontrolu odpratávania psích 
exkrementov. 

( odpovedané listom č. OŽP-1333/2361/2013 dňa 4.2.2013 ) 

 
28.1.2013 

Poslanec : JUDr. Dušan Mikuláš 
                  Ľubomír Havránek 
Poslaneckého dňa sa nikto so sťažnosťou, či podnetom nezúčastnil. 

 

4.2.2013 
Poslanec : Ing. Igor Mravec 

                  
Poslaneckého dňa sa nikto so sťažnosťou, či podnetom nezúčastnil. 

 
11.2.2013 

Poslanec : Ing. Tomáš Vašek 
                  Marián Takács 
Poslaneckého dňa sa nikto so sťažnosťou, či podnetom nezúčastnil. 
 

 
Všetky odpovede na listy sú k nahliadnutiu priamo na Miestnom zastupiteľstve alebo na 
Organizačnom oddelení Miestneho úradu. 
Ing. Gabriel Kosnáč  - vedúci Organizačného oddelenia 

Mgr. Alexandra Harvilaková 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 


